
Bestyrelsesmøde Nørresøhave  
Mandag d. 12. november 2019 
 
Deltagere: Ole Højberg, Henrik Bech Sørensen, Michael Øhrstrøm, Peder Hald, Heidi Kristensen. 
 Mogens Bjørnlund (associeret medlem) afbud.  
 

1. Siden sidst. 
Mogens har udarbejdet en mailliste på beboerne i vores grundejerforening. Hvis noget skal 
udsendes via maillisten, skal det gøres med BCC, sådan at mailadresserne ikke er synlige. Vi 
forventer udelukkende at overgå til elektronisk post efter generalforsamlingen. 
Kommunen har været og klippe udhængende grene bl.a. ved stamvejen. Maling af legeplads er 
udsat til foråret pga. vejret. 

2. Fennehuset. - 
- Fælleshuset. Vi må påregne udgifter til en ny fjernvarmeunit er i Fennehuset, da den er i 

stykker. Der skal investeres i et ny, der er indhentet flere tilbud på. Det koster 31.000 kr som 
kan fjernstyres – 180 kr. pr måned. Varmeudgiften forventes ligeledes at falde. Der arbejdes 
intens på en digital reservationsmulighed. 

- aktivitetsudvalget. – der har afholdt bogcafé, hvilket var en god og hyggelig aften. Der er 
kommet invitationer ud til Tour de Fennebakken. 

3. Yousee TV-pakke. Kanal 5 udgår af grundpakken og bliver erstattet af Charlie pr. 1. januar. M.v. 
Bestyrelsen følger udviklingen.  

4. Forslag/overvejelse fra en beboer:  
a. Hvordan stiller grundejerforeningen sig til mulighed for opladning af elbiler for beboere, 

som ikke har carport. – det er helt klart noget vi skal overveje. Bestyrelsen undersøger hvad 
det vil koste og mængden af standere til vores område. 

5. Økonomi 
Vi gennemgik regnskabet og det forløber planmæssigt. 

6. 2020 - er der noget vi skal være fremsynede med. 
Renovering af bump i forbindelse med arbejdsdag. 

7. Evt 
Ny dato for næste møde – Tirsdag d. 28. januar hos Michael. 

 


